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Boxtel, 18 oktober 2013 
 
Betreft: vragen ex artikel 37 RvO, Kunstgras voor RKSV Boxtel 
 
 
 
Geachte leden van het college, 
 
 
Graag vragen wij uw aandacht voor het volgende. 
 
Mogelijkheden kunstgras 
Vorig jaar heeft de gemeente op verzoek van RKSV Boxtel (Boc) gekeken naar de mogelijkheden 
voor woningbouw op de zogenaamde wetra-velden van de vereniging. Met de opbrengsten uit 
woningbouw op die locatie zouden mogelijk drie kunstgrasvelden kunnen worden bekostigd. 
Helaas wees onderzoek uit dat woningbouw op deze locatie financieel niet mogelijk is. 
 
Te kostbaar 
Vanwege de ligging nabij de A2 moeten er voorzieningen aan de woningen of langs de snelweg 
worden getroffen in het kader van geluid en fijnstof. Het treffen van voorzieningen voor een project 
met een dergelijke omvang zouden volgens de gemeente veel te kostbaar worden. Na overleg met 
de vereniging is uiteindelijk afgesproken dat RKSV Boxtel en de gemeente Boxtel samen zouden 
gaan bekijken welke mogelijkheden er in de toekomst zijn voor de vereniging. En sindsdien is het 
angstvallig stil in dit dossier. 
 
Meer politieke aandacht 
Onze fractie vindt dat RKSV Boxtel meer aandacht vanuit de politiek verdient. De vereniging kent 
bijna 800 leden en steunt op een schare van maar liefst 190 actieve vrijwilligers. Op dit moment 
worden steeds meer van die leden en vrijwilligers gefrustreerd. De ledenaanwas staat onder druk 
en steeds vaker is het geluid van ouders terug te horen dat het ontbreken van kunstgrasvelden 
een reden is om hun kind op een andere vereniging te plaatsen. 
 
Daarnaast maken politieke partijen zich terecht zorgen om verschillende sportcomplexen, zoals 
HCL in Liempde, ODC en De Braken, maar lijken de problemen bij Boc steeds meer aan de 
achterste mem te hangen als het gaat om aandacht vanuit het gemeentebestuur. Boc verdient in 
onze ogen echter net zoveel aandacht als alle andere sportclubs. 
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Normen KNVB 
Bovendien voldoet de vereniging volgens ons volledig aan de normen van de KNVB en de 
Boxtelse sportnota, als het gaat om de afweging om voor een kunstgrasvoorziening in aanmerking 
te komen. 
 
Mogelijkheden financiering 
Wellicht zijn er daarnaast nog andere mogelijkheden voor bebouwing en/of financiering. Zouden 
met andersoortige bebouwing, zoals bijvoorbeeld kleine bedrijvigheid, dezelfde voorzieningen 
nodig zijn als bij een bestemming voor wonen, op de locatie die eerder samen met de vereniging 
onderzocht is? 
 
Wij willen dan ook meer aandacht voor de wensen die nu al geruime tijd geleden door RKSV 
Boxtel naar voren zijn gebracht. Daarom willen wij ex artikel 37 RvO  dan ook graag de volgende 
vragen aan u voorleggen: 
 

1. Welke afspraken liggen er momenteel met RKSV Boxtel over de aanleg van 

kunstgrasvelden? Wat is de stand van zaken? 

2. Zijn er wellicht andere financieringsmogelijkheden? In hoeverre heeft u ambtelijke 

capaciteit vrijgemaakt om dit uit te zoeken? 

3. Is er anders dan woningbouw ruimte voor andere bebouwing op de wetra-velden, zodat uit 

de opbrengsten van die velden, de kunstgrasvelden kunnen worden betaald? 

4. Het bestuur van RKSV Boxtel heeft ook met u gesproken over een optie van anderhalf 

kunstgrasveld. Dat zou de kosten danig omlaag brengen. Welke mogelijkheden en 

onmogelijkheden voorziet u voor de aanleg voor anderhalf kunstgrasveld? 

5. Bent u bereid om de sportnota tussentijds eens te evalueren, met daarbij inbegrepen een 

discussie over kunstgras op de velden van RKSV Boxtel? 

Ervan uitgaande u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd en met belangstelling in afwachting 
van uw reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


